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 Tid Tisdagen den 22 juni kl. 17:30 – 17:56 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 

 

 

Måndagen den 28 juni 2021 av §§ 1-19 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (L) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Destiny Zandi Näslund (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Tjänstgörande ersättare 

Nahman Hanna (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) 

 

Ersättare: 

Billy Östh (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Joel Forsberg (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

Lina Lindfors (V) (Skype) 

 

Karin Franck (M) (Skype) 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

§ 9 
Kristinebergs IP – upprustning av läktare samt nytt konstgräs, 
genomförandebeslut 
Dnr 8.3.1/2019/246 
 
Beslut 
Idrottsnämnden godkänner en tillkommande hyreskostnad, vilken 
redovisas i bilaga 1, som en följd av genomförande av projekt 
Upprustning av Kristineberg IP och föreslår att kommunstyrelsen 
godkänner den tillkommande hyreskostnaden. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 6 juni 2021. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 
Vice ordförande Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. (S) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att det har gått att lösa sex stycken löparbanor istället för 
de föreslagna fyra vilket kommer göra mycket för löpningen på 
Kristineberg. Att förvaltningen tillsammans med friidrotten har lyckats hitta 
bättre placeringar för grenarna tycker vi är positivt och vi hoppas att det 
samarbetet kommer fortsätta vara fruktsamt. När det gäller kastgrenarna 
så är det inte möjligt att rymma dessa på Kristineberg men vi hoppas att 
idrottsförvaltningen framgent kan hitta en bra lösning även för dem. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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